

# APPLICATION FOR ADDITION/DELETION OF SPECIAL INSTRUCTIONS

# طلب اضافة / الفاء التعليمات الخاصة

Date & Time ://		 ///	التاريخ والوقت :
Deal Number :		 	رقم المعاملـة :
Branch:		 	الفرع :
Serial Number :		 	رقم تسلسـلي :
Account Name :		 	اســم الحســاب :
Account Number.:			رقم الحساب :
Please add / delete special instr A/C as mentioned below :	uctions on the above	 ى إضافة / حذف التعل عـلاه والتـي تنـص علـ	
1.		 	.1
2		 	.2
3.		 	.3
Reason :			سبب الطلب:
Thanking You		الاحترام	وتفضلوا بقبول فائق
Applicant :			مقدم الطلب :
Section :		 	:
Signature :			:
Customer's Signature :		ىل :	توقيع المتعاه

تحذير تحذير

The Bank does not accept stamped or scanned signature for this transaction.

The Customer's account instruction registered with the Bank shall be considered as the basis of carrying out transactions on the Customer accounts, and shall be valid unless cancelled. The cancellation shall only be valid on the next working day following the day of receipt by branch at which the account was maintained of the cancellation request.

The Customer understands and agrees that each account at the Bank has its own operating instruction hence; any request for addition/deletion is applicable for the accounts mentioned on the application.

The Customer understands and agrees that the Customer has the full responsibility for all actions and transactions performed as per the previous account instruction.

لا يقبل البنك التوقيع المختوم أو الممسوح ضوئيًا لهذه المعاملة

تعتبر تعليمات حساب المتعامل المسجلة لدى بنك دبى الاسلامى (البنك) هـي الأساس لإجراء المعاملات الخاصة بحسابات المتعامل، وتعتبر سارية المفعـول مـا لـم يتـم الفاؤهـا. يعتبر الإلغاء ساريا فقـط فـي يـوم العمـل التالـي مـن اسـتلام الفـرع الـذي يتـم الاحتفاظ بالحساب فيـه لطلـب الإلفاء.

يفهم المتعامل ويوافق على أن لكل حساب في البنك توقيعه الخاص؛ لذا فأن أي طلب مقدم لتعديل التوقيع يسري فقط على الحسابات المذكورة فى الطلب المقدم.

يفهم المتعامل ويوافق على أن المتعامل يتحمل المسؤولية الكاملة عن جميع الإجراءات والمعاملات التي تتم وفقًا لتعليمات الحساب السابقة.

الأحكام والشروط llack and Conditions

- The Customer understands and agrees that both the terms and conditions mentioned on this form and the terms and conditions in the Banking Service Agreement (available on the Bank's website at the following link www.dib.ae/terms-and-conditions) shall be applicable on this transaction.
- The Bank shall reserve the right to change and modify these terms and conditions or the services and products offered as required by UAE laws or by regulations of the Central Bank of UAE or by Bank policy. Such changes shall be applied after 60 days of issuing a written notification to the Customer.
- 3. Governing law and Jurisdiction of Court: The terms and conditions of this transaction shall be governed by the federal laws of the UAE and the courts of the Emirate of Dubai shall have non-exclusive jurisdiction to settle any dispute arising out of or in connection with this transaction to the extent these laws do not conflict with the principles of Sharia as interpreted by the Internal Sharia Supervision Committee of DIB, in which case the principles of Shari shall prevail. For avoidance of doubt, the Bank has the right to bring any such dispute in any other relevant jurisdiction.
- The Customer understands that this transaction requires immediate implementation and hence the Customer agrees to waive the Cooling-off option for the transaction to occur.

- يفهــم المتعامــل ويوافــق علــى أن كل مــن الشــروط والأحـكام المذكــورة فــي هــذا النمــوذج والشــروط والأحـكام الــواردة فــي عقــد الخدمــات المصرفيــة (المتوفــرة علــى موقــع البنــوك علــى الرابـط التالــي: www.dib.ae/terms-and-conditions) ســوف يتم تطبيقها فـى هـخه المعاملة.
- أ. يحتفظ البنك بالحق في تغيير وتعديل هـذه الشروط والأحـكام أو الخدمـات والمنتجـات المعروضـة بموجـب قوانيـن دولـة الامـارات العربيـة المتحـدة أو لوائـح مصـرف الأمـارات المركـزى أو سياسـة البنـك. يتـم تطبيـق هـذه التغييـرات بعـد 60 يومـا مــن إصـدار إشـعار كتابـي للمتعامـل.
- أ. القانون الواجب التطبيق والمحكمة المختصة: تخضع شروط وأحكام هـذه الخدمة للقوانيـن الاتحاديـة لدولـة الإمـارات العربيـة المتحـدة، ويكـون لمحاكـم إمـارة دبـي الاختصاص القضائـي غير الحصـري لتسـوية أي نزاع ينشأ عـن هـذا أو يتعلـق بـه بمـا لا تتعـارض فيـه هـذه القوانيـن مـع مبـادئ الشـريعة الإسـلامية كمـا تفسـرها لجنـة الرقابـة الشـرعية الداخليـة لبنـك دبـي الإسـلامي، وفـي هـذه الحالـة تسـود مبـادئ الشـريعة الاسـلامية. لتجنـب الشك، يحـق للبنـك رفع دعـوى قانونيـة بخصـوص أي نزاع الشـك، يحـق للبنـك رفع دعـوى قانونيـة بخصـوص أي نزاع مـن هـذا القبيـل فـى أى اختصـاص قضائـى أخـر ذات صلـة.
- 4. يفهم المتعامل أن هذه المعاملة تتطلب تنفيذًا فوريًا،
  وبالتالي يوافق على التنازل عن خيار / فترة المراجعة
  لاتمام المعاملة.

Customer's Signature :	توقيع المتعامل :

- The Customer understands and agrees that the Bank shall not be liable to him/her if the Bank is unable to provide the service due to failure of any technical systems or for any other reasons beyond the Bank's control.
- 6. The Customer understands and agrees that this transaction is executed during the Bank's business working days and hours.
- 7. The Bank may refuse to execute any requests, instructions or services requested by the Customer if the Customer fails to comply with the necessary procedures as provided on this document; or if the information or data are incorrect or are in violation of the law applicable in the United Arab Emirates.
- 8. In a branch where there is no dedicated section for women, the identity of the veiled women shall be verified by verifying the face against the official identity card. If it is not possible, the woman shall be guided to the nearest branch/Johara section for identity verification.
- 9. People of determination: In case the Customer is visually impaired, a fully abled and literate witness of choice should accompany the Customer. In case, the Customer is visually impaired and mute/deaf, a court appointed witness should accompany the Customer. The Bank shall bear no responsibilities in case a blind Customer wishes to use his/her own signature stamp.
- 10. The Customer understands and agrees that the Bank is not responsible for the financial losses due to the error or omission from the Customer's side in providing incorrect or incomplete information.
- 11. The Customer should present original and valid Emirates ID/passport, where applicable, for identity verification as per the Bank's policy.
- 12. The Customer understands and agrees that the Customer is eligible to request for this service only if the account is active.
- 13. The Customer understands and agrees that the Customer will be responsible for collecting/settling all Cheques issued with old account instruction from all beneficiaries except Dubai Islamic Bank and its affiliated companies.
- 14. The Customer agree and undertake to the Bank that all the previous collaterals submitted to the Bank as security for the Customer's obligations (if any) with the old account instruction will remain valid and binding.

- 5. يفهــم المتعامــل ويوافــق علــى أن البنــك لــن يكــون مســؤولاً تجاهــه فــي حال عـدم تمكــن البنــك مــن تقديـم المعاملــة بســبب أي عطــل فنــي فــي الأنظمــة أو لأي أســباب أخــرى خارجــة عــن ســيطرة البنــك.
- على أن هـذه المعاملة يتـم
  تنفيذها خلال أيـام وسـاعات عمـل البنـك.
- 7. يجـوز للبنـك رفـض تنفيـذ أي طلبـات أو تعليمـات أو خدمـات يطلبهـا المتعامـل فـي حـال عـدم امتثـال المتعامـل للإجـراءات اللازمـة علـى النحـو المنصـوص عليه فـي هـذا المسـتند؛ أو إذا كانـت المعلومـات أو البيانـات غيـر صحيحـة أو تنتهـك القانـون المعمـول بـه فـي دولـة الإمـارات العربــة المتحـدة.
- 8. في فروع البنك التي لا يتوفر فيها قسم خاص بالسيدات، يتم التحقق من هوية المنتقبات وذلك من خلال التحقق من الوجه مقابل بطاقة الهوية الرسمية. وفي حال عدم إمكانية تطبيق ذلك، يمكن للمرأة ان تتوجه إلى أقرب فرع / قسم الجوهرة للتحقق من الهوية.
- أصحاب الهمم: في حالة إصابة المتعامل بإعاقة بصرية، يجب أن يرافق المتعامل شاهدًا مختارًا يتمتع بالكفاءة والقدرة على القراءة والكتابة. إذا كان المتعامل معاق بصريًا وأبكم / أصم، يتم مرافقته من قبل شاهد يتم تعيينه من قبل المحكمة. لن يتحمل البنك أي مسؤوليات في حالة رغبة المتعامل الكفيف في استخدام ختم التوقيع الخاص به.
- 10. يفهم المتعامـل ويوافـق علـى أن البنـك غيـر مسـؤول عـن الخسـائر الماليـة الناجمـة عـن الخطـأ أو الإغفـال مـن جانب المتعامـل عنـد تقديمـه معلومـات غيـر صحيحـة أو غيـر كاملـة.
- 11. يجب على المتعامـل تقديـم هويـة / جـواز سـفر أصلـي وسـاري المفعـول، متـى اقتضـى الأمـر، للتحقـق مـن هـوية المتعامـل وفقًـا لسياسـة البنـك.
- 13. يفهـم المتعامـل ويوافـق علـى أن المتعامـل سـيكون مسـؤولاً عن تحصيـل / تسـوية جميـع الشـيكات الصادرة بتعليمـات الحسـاب القديمـة مـن جميـع المسـتفيدين باسـتثناء بنـك دبـي الإسـلامي والشـركات التابعـة لـه.
- 14. يوافق المتعامـل ويتعهـد للبنـك بـأن جميـع الضمانات السـابقة المقدمـة للبنـك كضمـان الالتزامـات المتعامـل تجـاه البنـك (إن وجـدت) باسـتخدام تعليمـات الحسـاب القديمـة سـتظل سـارية وملزمـة.

Customer's Signature :	توقیع المتعامل :

15. The Customer hereby agrees and authorizes the Bank to debit the value of all Cheques and financial documents from the Customer's account(s) in favor of the Bank or any of the Bank's affiliated companies, which were issued by the Customer under the Customer's old account instruction without referring to the Customer.

I/We understand and accept the charges applicable for this service as per the Bank's schedule of charges (available on the Banks website at the following link: www.dib.ae/schedule-of-charges).

15. يوافق المتعامل بموجب هذا ويفوض البنك على خصم قيمة جميع الشيكات والمستندات المالية من حساب (حسابات) المتعامل لصالح البنك أو أي من الشركات التابعة للبنك, والتي تم إصدارها من قبل المتعامل بموجب تعليمات الحساب القديمة للمتعامل دون الرجوع إلى المتعامل.

انــا / نحــن نفهــم ونوافـق علــى المصاريـف المســتحقة لهــذه الخدمــة طبقــا للائحــة المصاريـف الموجــودة علــى الرابــط التالى: www.dib.ae/schedule-of-charges

## How to complain to us?

- · Any branch
- If assigned to your Bank account, your dedicated relationship manager
- Phone Banking (+971 4 609 2222)
- Internet and Mobile Banking
- E-mail: Contactus@dib.ae
- Our Website Complaint Form
- By post: Complaints Management Unit, Dubai Islamic Bank, PO Box 1080, Dubai, UAE

We will acknowledge your complaint within 2 business days and strive to respond to your complaint within an estimated average of 5 business days.

### کیف تقدم شکوی لنا؟

- ا أي فرع من فروع البنك
- مدير العلاقات المخصص لـك (فـي حـال تعيينـه بشـكل خـاص لحسـابك المصرفـى)
  - · الهاتف المصرفي (2222 609 4 971+)
  - الخدمات المصرفية عبر الإنترنت والهاتف المتحرك
    - البريد الالكتروني: Contactus@dib.ae
    - ملء نموذج شكوى عبر موقعنا الالكترونى
- عن طريق البريد: وحدة إدارة الشكاوى، بنك دبي الإسلامي، صندوق بريد 1080، دبى، الإمارات العربية المتحدة

سنســتلـم شــكـواك خــلال يومــي عمــل وسنســعى جاهـديــن للــرد علــى شــكـواك فــي غضــون 5 أيــام عمــل.

For official use			للاستعمال الرسمي	
We/we do not agree to the addition/deletion of the special instructions described above.		ات الخاصة	نوافق/لانوافق على إضافة/حذف التعليمات الخاصة الموضحة أعلاه.	
The request is transferred to Mr./Mrs: to carry out the necessary / to save.			ويحول الطلب للسيد / : لا جراء اللازم / للحفظ.	
Customer Service Manager :			مدير خدمـات المتعامليـن :	
Customer's Signature :			توقيع المتعامل :	

#### For general queries,